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Geachte fractie van GroenLinks,

Op 12 mei 2020 stelde u ons een vijftal vragen over het raadsmemo van 8 mei 2020. Hieronder 
hebben wij deze vragen voor u overgenomen en voorzien van ons antwoord.

1. Kan het college nader specificeren of meer toelichten welk bedrag voor de gemeente 
Langedijk van toepassing is?

Antwoord: Voor onze gemeente wordt de raad op 2 juni 2020 voorgesteld om een reserve in 
te stellen ter grootte van vooralsnog € 0,4 miljoen. De behandeling in het forum Mens, 
Samenleving en Financiën is op 26 mei 2020.

2. Kan het college nader specificeren of meer toelichten welke korte termijnmaatregelen reeds 
op de 21 april door het college met de gemeenteraad van Langedijk gedeeld zijn? Er is 
weliswaar door de griffie toegezegd dat er een beeld- en geluidsverslag van de politiek 
bestuurlijke sessie in de app geplaatst zal worden, dit is echter vooralsnog niet gebeurd. Wij 
willen voorkomen dat over de korte termijnmaatregelen achteraf discussies ontstaan.

Antwoord: Hierbij doelen wij op de handreiking die het college medio maart deed aan 
ondernemers en maatschappelijke organisaties. Dit betrof de uitstelmogelijkheid van lokale 
belastingen, het niet innen van kosten voor evenementen en het verbinden van ondernemers 
die elkaar kunnen helpen. 
Wethouder Nieuwenhuizen heeft dit mondeling toegelicht in het BOT gesprek. Een verslag 
hiervan wordt u door de griffie aangeboden.



3. Kan het college nader specificeren of meer toelichten wie aan de bespreking over eerder 
genoemd programma op 28 april deelnamen? 

Antwoord: Met ‘wij’, bedoelen wij ‘het college’.

4. Kan het college nader specificeren of meer toelichten wat er bedoeld wordt met “we blijven 
investeren in majeure (gebieds-) ontwikkelingen en richten een steunfonds in voor acute 
nood."?

Antwoord: In navolging van de oproep vanuit verschillende brancheorganisaties, vindt het 
college het wenselijk om ingezette gebiedsontwikkelingen voortvarend voort te zetten. Wij 
denken hierbij onder andere aan de projecten Westerdel, het MAVO-veldje en Breekland.

5. Kan het college nader specificeren of meer toelichten wat er met het gestelde onder 5 
bedoeld wordt?

Antwoord: Het college krijgt met enige regelmaat verzoeken binnen. Deze gaan onder andere  
over het uitstellen van betalingen, het kwijtschelden van huur, bijdrage in een 
exploitatietekort of het steunen van acties. Wij maken hierbij telkens de afweging, welke rol 
de gemeente heeft, welke steun vanuit hogere overheden komt en bovenal, of de steun 
vanuit de gemeente in het algemeen maatschappelijk belang is.

De gemeente kan geen individuele ondernemers helpen in hun exploitatie of initiatieven 
steunen die vanuit één organisatie komen. Wel zijn generieke maatregelen mogelijk, zoals 
omschreven onder 2.
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